
 

 
 

ÅRSMÖTE - UPSALA SEGELSÄLLSKAP 30 mars 2025 
 

Plats och tid: USS Klubbhus kl 16.00 
 

1  Mötets öppnande 
 Vice ordförande Ulf Wrange hälsar alla närvarande välkomna och förklarar mötet öppnat. 

 

2 Fastställande av röstlängd 

 Mötesdeltagarna antecknar sig på deltagarlista som prickas av mot medlemslista. 

 Bilaga 1 

 

3 Val av ordförande och sekreterare för mötet 

Till ordförande föreslogs Ulf Wrange och till sekreterare föreslogs Anna-Karin Theelke vilket 

godkändes av mötet. 

Till opartisk ordförande att leda förhandlingarna under punkterna 7–9 föreslogs Kurt Sjöberg vilket 

godkändes av mötet. 

  

4 Val av protokolljusterare och rösträknare 
 Till justerare valdes Swanthe Lindgren och till rösträknare valdes Jenny Lindgren. 

  

5 Fråga om mötet utlysts på rätt sätt. 
 Utlysningen godkändes. 

 

6 Fastställande av föredragningslista 
 Föredragningslistan godkändes. 

 

7 Styrelsens verksamhetsberättelse med årsredovisning/årsbokslut för det senaste 

verksamhetsåret 
Verksamhetsberättelsen har funnits tillgänglig i sin helhet i USS Aktuellt samt publicerad på 

hemsidan. Möjlighet gavs att ställa frågor men inga frågor framfördes fastslogs 

verksamhetsberättelsen. Verksamhetsberättelse 2024. Bilaga 2 

Årsredovisning/årsbokslut presenteras av kassör. Inga frågor från mötet. 

Årsmötet godkänner Balans- och resultaträkning för räkenskapsåret 2024-01-01--2024-12-31. 

Balans- och resultaträkning för räkenskapsåret för 2024. Bilaga 3  

  

8 Revisorernas berättelse över styrelsens förvaltning under det senaste 

räkenskapsåret 
Revisorer Charlotte Bornudd Gelin och Jenny Lindgrens berättelse över styrelsens förvaltning 

under det senaste verksamhetsåret lästes upp av Charlotte Bornudd Gelin. Av revisorsberättelsen 

framgår att redovisningen har upprättats i enlighet med god redovisningssed i Sverige och att 

ansvarsfrihet för styrelsens ledamöter och kassör kan beviljas. 

Årsmötet godkänner Revisorsberättelsen 

Revisorsberättelse Bilaga 4 

 

 



9 Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen för den tid revisionen avser 
Årsmötet beviljar styrelsen ansvarsfrihet för räkenskapsåret 2024-01-01--2024-12-31. 

 

10 Fastställande av medlemsavgifter 
 Föreslås att medlemsavgiften för seniorer, juniorer samt familj kvarstår oförändrad. 

 Årsmötet godkänner förslaget.  

  

11 Fastställande av verksamhetsplan och ekonomisk plan för kommande 

verksamhetsår. 
Verksamhetsplan samt budgetförslag har funnits tillgängliga på hemsida samt i tidningen USS-

Aktuellt.  

Mötesordförande Ulf Wrange presenterar planen i korthet. Inga övriga frågor från mötet.  

Årsmötet beslutar att fastställa verksamhetsplanen. 

 

Kassör Karin Johannesson presenterar budgeten 2023 med redovisning hur budgetarbetet görs.  

Årsmötet beslutar att fastställa budgetförslaget.  

 Verksamhetsplan samt ekonomisk plan. Bilaga 5 

 

12 Behandling av styrelsens förslag till stadgeändringar 
Presentation av styrelsens förslag till stadgeändring.  

Styrelsen förslår att punkten rörande Plangruppen tas bort ur stadgarna då gruppen inte längre är 

aktiv. 

Förslaget bifalles av mötet. 

Styrelsen föreslår att punkten rörande familjemedlemskap förtydligas att det gäller hemmavarande 

familjemedlemmar och skrivna på samma adress. Vid diskussion föreslås att förslaget förtydligas 

med att ordalydelsen ”att som familjemedlem räknas”. 

Med denna korrigering bifalles förslaget av mötet. 

  

Förslag till stadgeändring. Bilaga 6 

 

13 Behandling av i rätt tid inkomna motioner med styrelsens yttrande 
 Inga motioner har inkommit. 
 

14 Val  
 För perioden 2023 och 2024 

Valberedningens ordförande Tommy Fredriksson presenterade valberedningens förslag.  

Valberedningens förslag, bilaga 7. 

Resultatet av arbetet lades stadgeenligt ut på hemsida och i klubbhuset. Alla föreslagna är 

tillfrågade och har sagt ja. 

 

A) Val av ledamöter till styrelsen  

 Ordförande, Ebbe Johnson, nyval 2 år 

Kassör Åsa Hagström, nyval 2 år 

Infoansvarig Leif Theelke, omval 2 år 

Varvschef Lars Hagbarth, nyval 2 år 

 

Val av suppleanter i styrelsen 
Vice sekreterare Nils Iggström, omval 2 år 

Miljöansvarig suppleant Gustav Tällberg, nyval 2 år 

Klubbmästare suppleant Yvonne Strandell, omval 2 år 

Hamnchef suppleant Fredrik Schultze, nyval 2 år 

Intendent suppleant, Abel Soto, omval 2 år 

Klintenchef suppleant, Peter Berglund, nyval 2 år 

Kappseglingsansvarig suppleant, Pontus Rosberg, nyval 2 år 



Ungdomsansvarig suppleant, Hannes Skarin, nyval 2 år 

     

B) Val av vaktchef 

Vaktchef Alf Linderman, omval 1 år  

 

C) Val av isseglingsansvarig 

Kjell Mattsson, omval 2 år 

 

 D) Val av 2 revisorer jämte suppleanter. I detta val får styrelsens ledamöter ej delta. 

  Revisor Charlotte Bornudd Gelin, omval 1 år 

  Revisor Jenny Lindgren, omval 1 år 

  Revisorsuppl Ola Kungsman, omval 1 år 

  Revisorssuppl Niclas Orrelöv, omval 1 år 

 

 E) Val av ledamöter till minnesfonden. 

  Christer Wallsten, omval 2 år 

  USS kassör, omval 2 år 

       

 F) Val till övriga förtroendeposter 

  Redaktör Thomas Sütt, omval 1 år 

  Dataansvarig Kurt Sjöberg omval 1 år 

   

G) Val av 3 ledamöter i valberedningen, varav en ska vara sammankallande 

 Ordförande och sammankallande Sueb Khan, nyval 1 år 

 Ledamot Johan Virhammar, nyval 1 år 

 Ledamot Christoffer Hägg, nyval 1 år 

 

Samtliga föreslagna godkändes av mötet. 

 

Valberedningen ges uppdraget att fortsätta arbetet med att få fram förslag till ny hamnchef och 

Klintenchef.  

 

15 Veteranskepparnas representanter tillkännages 
Åsa Simonsson fortsätter representantskapet.  

  

16 Eventuella frågor som anmälts under punkt 6 
Fråga från Birgit Wreed rörande kriterierna för att bli medlem i veteranskepparna då dessa upplevs 

som onödigt krångliga. Frågan uppdras till styrelsen att utreda och om ändring beslutas tas detta vid 

kommande årsmöte då stadgeändring krävs. 

 

Fråga från Kiki Kirkbride om möjlighet till cykelställ vid entrén till klubbhuset. Frågan uppdras till 

styrelsen att utreda. 

17 Avtackning och utmärkelse av jubilarer 
Avtackning av Magnus Johannesson, avgående ordförande. Magnus gärningar i arbetet i styrelsen 

uppmärksammades med tennmugg och blommor. 

  Avtackning av Karin Johannesson, avgående kassör. Även Karins gärningar i arbetet i styrelsen 

uppmärksammades med tennmugg och blommor. 

 

Jubilarer med 50-årigt medlemskap var i år 4 st varav tre fanns på plats och hedrades med guldnål 

och blommor. Dessa tre är Olle Lavemark, Bosse Larsson, Kjell Matsson. 

 



Jubilarer med 25-årigt medlemskap var i år 8 st varav två fanns på plats och hedrades med silvernål 

och blommor. Dessa två är Mattias Sjöström och Ragnar Jalakas.  

USS kallade sedan fem medlemmar till hedersmedlemmar för långt och engagerat arbete för USS 

och Uppsalas segelsport. Dessa fem är Karin Johannesson, Magnus Johannesson, Thomas 

Wärngren, Leif Theelke och Göran Bohlin vilka uppmärksammades med diplom och blommor. 

 

18  Information 
Åsa Hagström informerade om klubbens miljöarbete och att Uppsala kommun aviserat 

tillsynsbesök på varv och i hamn. Styrelsen kommer att arbeta vidare med en uppdaterad miljöplan. 

Efter höstens torrsättning kommer XRF-mätning av båtar att ske i klubbens regi för att spåra 

metallhaltiga bottenfärger som då måste saneras. Åsa Hagström är av Svenska Båtunionen utbildad 

och certifierad mätförrättare. 
 

19 Mötets avslutande 
 

Mötesordförande tackar för året som gått och avslutar mötet med att bjuda in mötesdeltagarna till 

traditionsenlig årsmötespub, som vanligt förtjänstfullt arrangerad av klubbmästeriet. 

 

 

 

Justering av protokoll 

 

     

 

 

 

    

 Ulf Wrange   Anna-Karin Theelke 

 Mötesordförande   Sekreterare 

 

 

 

 

 

 

 Swanthe Lindgren    

Protokolljusterare    


